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To: @rivm.nl];EEE @rivm.nl]
Cc:

From:

Sent: Thur 4/30/2020 11:01:31 AM

Subject: RE: memo pSG mbt het aankomende PO mbt Kennisbasis

Received: Thur 4/30/2020 11:01:32 AM

Memo pSG Kwetsbaarheid kennisopbouw RIVM versie 30 april ii.docx

Hoi [EE «nn | BE

Dank voor al jullie input - het merendeel heb ik verwerkt en ik heb de nota een stuk ingekort.

Aantal zaken niet en die zal ik kort toelichten:

* Wat maakt dit woord anders dan de M van RIVM? Is dit een deel van M&V? Of toch cok domeinoverstijgend?
- ja fysieke leefomgeving is zowel domein overstijgend als interdepartementaal overstijgend (denk aan

klimaat en gezondheid of luchtverontreiniging en de mogelijke link naar COVID19)
« Met [EEE gesproken en deze nota en uitwerking is gelieerd aan het ontwikkelplan en ze zijn niet los van

elkaar te zien maar het is niet zodat de kennisbasis onder het ontwikkelplan valt - dit zal ik meenemen in de

DR nota (niet zozeer een punt voor de pSG). Kortom het is geen onderdeel van het ontwikkelplan. .

« Wat we precies vragen en wat we zelf doen om ruimte te creéren (dit laatste is wel heel lastig want

antwoord kan alleen zijn dat we bijv nalaten om wetenschappelijke artikelen te schrijven of onze modellen niet

up to date houden omdat er geen geld is)
- komt in de nota voor OEB zelf

« Als het over de fysieke leefomgeving alleen hebben hoe we het interessant maken voor VWS als

opdrachtgever en eigenaar
- dit komt in de DR oplegnota aan de orde

Tot zover en wordt vervolgd!

Groet [RRS

From: 5.1.2e SEEN ov.

Sent: woensdag 29 april 2020 15:25

rv. oi; IEEE SEEror. i>;
@rivm.nl>

Subject: RE: memo pSG mbt het aankomende PO mbt Kennisbasis

Beste allen,

Bijgaand met mijn commentaar. Mijn belangrijkste aandachtspunten:
* Van wie en voor wie is deze memo, van de DG, voor de DR, voor de pSG?
* Voor de pSG: sluit aan op de memo die er eerst lag en beargumenteer duidelijk waarom we nu van koers

willen wijzigen;
* Bedenk dat de pSG voorzitter is van het OEB, met de coérdinerend opdrachtgevers, waar wij aansluiten;

probeer ervoor te zorgen dat het een gezamenlijk onderwerp/belang is. Als we inzoomen op M&V dan wel LNV,

gaat de rest achterover zitten;
* Wat vragen we nu precies?
* Hoe is dit onderdeel van het ontwikkelplan?
* Wat doen we zelf om ruimte te creéren?

Wat betreft de planning: het PO pSG is 19 mei (klankbordgroep ter voorbereiding op het OEB is 26 mei), dan

moeten uiterlijk een week van tevoren ook VWS en FEZ aangeschakeld worden, én de DR moet er nog wat van

vinden. Uiterlijk agendering in de DR van 12 mei, en dan moet het ‘s middags richting Den Haag.

Met vriendelijke groet,

senior beleidsmedewerker BDR

RIVM | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven
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Van: 5.1.2e JIEEN iv .ni>

Verzonden: woensdag 29 april 2020 11:02

aan: [NCTE STE ov; EE SEE o «>;EE
< 5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: RE: memo pSG mbt het aankomende PO mbt Kennisbasis

Hoi [ERIPEY,

Hierbij mijn suggesties, opmerkingen en overwegingen. Succes, en altijd bereid om het er nog over te hebben,
naast deze papieren molen.

Met vriendelijke groet,

tn 2

Verzonden: woensdag 29 april 2020 09:35

+HSE @ rivm.ni>; JERE ocivon.ni>;ERC 5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: memo pSG mbt het aankomende PO mbt Kennisbasis

Goedemorgen IKE
Hierbij het memo voor de pSG m.b.t. gewijzigd inzicht om de kennisbasis anders te bespreken op het oes. BEY
heeft afgelopen vrijdag gebeld met de pSG dus ze is op de hoogte dat het RIVM en andere aanvliegroute kiest en ze

vond het een logische insteek (!). Kunnen jullie er naar kijken en aanvullen voor morgen 13:00?

Dank alvast !

Met vriendelijke groet,


